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Zápis č. 9/2023 z jednání OMR Havlíčkův Brod dne 12.12. 2023 
 
Jednání proběhlo v souladu s platnými Stanovami ČMMJ 
Místo konání: salonek restaurace U Palánů, Havlíčkův Brod 
 
Přítomen:  
Ing. Ervín Hausvater, Milan Kříž, Ing. Vlastimil Pavlík, Lubomír Stejskal, Jan Slavětinský, 
Josef Žaloudek, Josef Kořínek, Ing. Ivana Růžičková, Karel Lepeška, Zdeněk Běhounek 
 
Omluven: Mgr. Lenka Burešová MBA, Ing. Roman Vácha 
za DR: Ing. Ulrich Miloslav, Kovář Jindřich, Ptáčník František, Trojan Jiří 
za sekretariát OMS: Lubomír Stejskal – jednatel 
hosté:  -0- 
 
Program: 
1) Zahájení, kontrola zápisu 
2) Zpráva předsedy OMR 
3) Zprávy předsedů komisí 
4) Zpráva předsedy DR 
5) Informace kanceláře OMS 
6) Různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 
 
1) Z jednání: Zahájení provedl a jednání rady dále řídil Ing. Ervín Hausvater, CSc. 
Program jednání byl přítomnými schválen 
Ověřením zápisu z jednání byla předsedou OMR pověřen: Zdeněk Běhounek 
Zápis č. 8/2023 z jednání OMR přednesl jednatel OMS Lubomír Stejskal 
 
2) Zpráva předsedy OMR 
Ing. E. Hausvater 
a) opakovaná informace k navrhované novele ZoM a oslovení poslanců, senátorů a politiků 
v regionu, informace o jednání se senátorem J. Teclem, přislíbil výpomoc+snaha o komunikaci 
se členy ODS 
b) informoval o připravované schůzce s poslanci v termínu 19.1.2024 
c) informoval o zaslaném dopisu Ing. Prokeše ve věci kontaktování a schůzek s poslanci 
v rámci Kraje Vysočina 
d) poděkoval za práci všem předsedům komisí a členům myslivecké rady za celoroční práci, 
za čas, podněty k jednáním. 
e) tlumočil žádost předsedkyně kulturně-propagační komise Mgr. Lenky Burešové o uvolnění 
z funkce předsedy, a to z důvodů nedostatku času pro možnost výkonu této funkce z hlediska 
jejího současného zaměstnání 
f) a vznesl dotaz, zda někdo ze členů myslivecké rady má zájem funkci předsedy KPK 
vykonávat – (bez odezvy) 
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g) na funkci předsedy kulturně-propagační komise navrhl Milana Kříže (s tímto bylo o jeho 
návrhu na funkci jednáno předem, souhlasí) a o tomto návrhu nechává hlasovat 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

9 0 1 

 
OMR bere na vědomí bod 2 a), b), c), d), e), f) a schvaluje bod g) zprávy 
 
3) Zprávy předsedů komisí 
 
Zpráva KPK  
Milan Kříž 
a) poděkoval za důvěru a zvolení, informoval o spolupráci s jednatelem 
b) informoval o stavu příprav a otevření kurzu myslivosti ročník 2024-2025. v současné době 
8 zájemců, po schválení bude kurz probíhat v Okrouhličce,  
 
Zpráva SK 
Jan Slavětinský 
a) proběhl závod Vánoční pohár na LK 3.12.2023, 14 střelců, nízký počet účastníků, 
bezproblémopvý chod vrhaček 
b) příprava pro soutěž Zamykání střelnice, inzerováno ve veřejném prostoru 
 
OMR bere na vědomí bod 3 a), b), c) zprávy 
 
Zpráva KK  
Karel Lepeška 
a) informace o průběhu a výsledcích zkoušek IZH pořádaných Klubem Slovenského kopova 
b) informoval o jednání z KK OMSdne 4.12.2023, přednesl návrhy a závěry viz. zápis KK ze 
dne 4.12.2023, a vyzval předsedu o vyhlášení hlasování  
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

9 1 0 

 
c) požádal o provedení změny termínů některých zkoušek, a to z organizačních důvodů 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

10 0 0 

* pozn.: sjednocení termínů BZH a ZN u stejného uživatele honitby 
 
d) požádal jednatele o provedení vyrovnání finančních náležitostí ve věci plateb za pronájem 
honitby ke zkouškám loveckých psů jejich uživatelům v předem schválených částkách 
 
OMR bere na vědomí bod 3 a), d) schvaluje body b), c) zprávy 
 
Zpráva EK  
Ing. Vlastimil Pavlík 
a) informoval o přípravách na složení a práci inventarizační komise pro inventury za rok 2023, 
termín konání přelom leden/únor 2024 
b) přednesl návrh rozpočtu OMS Havl. Brod na rok 2024 a doporučil jeho přednesení na 
okresním sněmu 2024 
OMR bere na vědomí bod 3 a), b) zprávy 
 
 
 
 



Zpráva MK 
Ing. Ivana Růžičková 
a) informovala o svolání pracovní schůzky se zástupci jednotlivých ORP okresu Havl. Brod ve 
věci příprav a termínů konání chovatelské přehlídky trofejí 2024 
b) informovala o průběhu jednání a zajištění prostor pro konání chovatelské přehlídky na 
zámku ve Světlé nad Sázavou 
OMR bere na vědomí bod 3 a), b) zprávy 
 
 
4) Zpráva DR 
Jindřich Kovář 
a) poděkoval za práci členům dozorčí a myslivecké rady 
b) na základě doporučení DR při provedené kontrole ze dne 30.10.2023 zdůraznil, aby zápisy 
z jednání komisí byly prováděny elektronicky (již ne do knih komisí) a vkládány do pořadačů 
k tomu určených. 
c) požádal o zasílání informací z konání krajských koordinačních rad a zápisů z jednání MR 
(Ing. Prokeš) i členům DR 
OMR bere na vědomí bod 4 a), b), c) zprávy 
  
5) Informace a zpráva kanceláře OMS  
Lubomír Stejskal 
a) poděkoval za spolupráci všem členům OMR a předsedům komisí se sekretariátem OMS 
b) informoval o stavu připravovaného kurzu myslivosti 2024-2025 rozeslání jmenování lektorů, 
informace adeptům 
c) informoval o stavu výkupu čelistí, příprava rozeslání oznámení a finančního vyrovnání 
d) nastavení rozpočtu OMR na rok 2024 
e) naplněnost připravovaného semináře hodnocení trofejí (21.2.2024 od 16 hodin, Perknov), 
celkem 20 zájemců 
f) informace k výkupu čelistí 2023, rozhodnutí Kraje Vysočina, fakturace, vyplacení náležitostí 
OMR bere na vědomí bod 5 a), b), c), d), e), f) zprávy 
 
6) Různé 
a) předseda OMR Ing. Ervín Hausvater požádal cestou předsedy KK o udržení stavu a činnosti 
kynologického kroužku 
 
OMR bere na vědomí bod 6 a) 
 
7) Diskuse: 
- všeobecná rozprava kolem návrhu ZoM a k přípravách na školení hodnotitelů, kurz myslivosti 
 
Členové myslivecké rady vzali na vědomí ve shora uvedených bodech zprávy předsedy 
OMR, předsedů komisí a informace kanceláře OMS a vzali na vědomí schválený termín 
konání příští rady, který stanovují na den  
 

24. ledna 2024 od 15:30 hodin, kancelář OMS, Dobrovského 2366, Havl. Brod 
 
Rada pověřuje a ukládá:  
jednateli OMS:  
- rozeslání finančních náležitostí za pronájmy honiteb a z výkupu čelistí uživatelům honiteb 
  
8) předseda OMR Ing. Ervín Hausvater poděkoval přítomným členům rady za vstřícnost, za 
věcnost v jejich příspěvcích a pozornost při jednání, a toto ukončil. 
 
 
 



Textové přílohy: -2- 
- Návrh rozpočtu OMS na rok 2024 
- Záznam z jednání MR ČMMJ 28.11.2023 

             

 
     předseda OMR:  
Ing. Ervín Hausvater CSc                                                                      Zapsal:  
                                                                                                       Lubomír Stejskal      
                                                                                                          jednatel OMS 
 
                                                         Zápis ověřil:  
                                                    Zdeněk Běhounek  
 
 
 

 
 


